
Protokół Nr XLIX/10 
z XLIX Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 
odbytej w dniu 29 października 2010 roku 

w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00 a zakończonej o 12.00. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 

Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W obradach udział wzięło 19 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
2. Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
3. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
4. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
5. Józef Szajna-Radny Województwa Podkarpackiego. 
6. Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
7. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr li-stwierdził prawomocność obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z XL VIII Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

Radni nie wnieśli uwag oraz przyjęli protokół jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek seSJl XLIX oraz poprosił Radnych 
o wniesienie ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o dodanie w punkcie 11 d) porządku obrad dot. podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwał w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim 
w 201 O roku - zapisu - z autopoprawką_ Zarządu Powiatu. 

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednomyślnie. 

Realizując punkt 5) porządku obrad - informację dot. analizy oświadczeń majątkowych radnych 
Powiatu Krośnieńskiego przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu /zał. Nr 2/. 

W kolejnym punkcie 6) porządku obrad - informację Starosty z dokonanej analizy oświadczeń 
majątkowych - przedstawiła Sekretarz Powiatu/zał. Nr 3/. 

Przystępując do realizacji punktu 7) porządku obrad - informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych za rok szkolny 2009/201 O, w tym o wynikach egzaminów - przedstawiła 

Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych /zał. nr 4/. 

Punkt 8) porządku obrad - raport z wykonania programu ochrony środowiska - przedstawiła 
Pani Zofia Galik- Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa /zał. Nr 5/. 

Przystępując do realizacji punktu 9) porządku obrad - informację Starosty Krośnieńskiego 

z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu -
przedstawił Starosta /zał. Nr 6/. 
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W kolejnym 10) punkcie porządku obrad - interpelacje i zapytania. 
W punkcie tym głos zagrał Pan Adolf Kasprzyk podejmując temat remontów cząstkowych. 

Starosta udzielając odpowiedzi poinformował, iż środki finansowe na przeprowadzenie 
dodatkowych remontów cząstkowych zostały wyczerpane. Ponownego przeglądu na drogach 
powiatowych nie będzie, natomiast zostaną przeprowadzone tylko remonty uzupełniające. 

Pan Stanisław Kenar zapytał o wniosek dot. remont zabytkowego mostu w Iwoniczu. 

Przewodniczący Rady Powiatu słowa podziękowania skierował do Zarządu Powiatu za 
zrealizowane zadanie dot. drogi Krosno - Kobylany - Toki. 

W punkcie 11 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 
2010 rok - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż: 

dochody zmniejszone zostają o kwotę 1.231.052 zł z tytułu: 
• środki na dofinansowane projektu Polsko - Słowackiego o kwotę - 690.000 zł, 
• udziały w podatku PIT o kwotę 541.052 zł wykonanie jest 65 % za III kw. 

Dochody ulegają zwiększeniu o kwotę 107.052 zł z następujących tytułów: 
• najmu pomieszczeń - 20.200 zł, 
• odsetek od środków na rachunkach - 15.500 zł, 
• dotacji na realizację projektu przebudowa sali 307 SP - 37.000 zł, 
• wynagrodzeń płatnika - 2.000 zł, 
• dochodów stanowiące 25 % dochodów SP - 32.800zł, 

• sprzedaży złomu - 130 zł. 

Zmniejszenia i zwiększenia dochodów zamykają się wynikiem ujemnym - 1.123.422 zł. 
Wydatki zostają zmniejszone o kwotę 381.947 zł: 
• obsługa długu i poręczenia o kwotę 177.000 zł, 
• dotacje dla placówek oświaty publicznych i niepublicznych o kwotę 179.947 zł w związku 

z mniejszą ilości dzieci w roku szkolnym 2010/2011 i naborem do innych typów szkół. 

Wydatki zwiększone zostają o kwotę 214.777 zł, z tytułu 
• dotacji dla placówek oświaty publicznych i niepublicznych - 150.376, 
• wynagrodzeń osobowych - 39.401 zł, 
• wydatków majątkowych na opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy mostu 

na rzece Chlebianka - 25.000 zł. 

Poinformowała również, iż dochody zmniejszone zostają o kwotę 1.123.422 zł, a wydatki 
o 167.170 zł. 
Deficyt uległ zwiększeniu o kwotę 956.252 zł oraz zostanie pokryty kredytami w kwocie 4.132.948 
zł i wolnymi środkami 1.452.252 zł. 
Kredyt w kwocie 6.000.000 zł przeznaczony zostanie na pokrycie deficytu i spłatę kredytów. 
W planie rachunku dochodów własnych wprowadzono darowizny w Domu Dziecka w Długiem. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywna opinie komisji. 

Radni jednomyślnie pozytywnie głosowali za podjęciem uchwały Nr. XLIX/335/10 w sprawie 
zmiany Uchwały budżetowej na 2010 rok /zał. Nr 7/. 

Następnie Pan Adolf Kasprzyk wystąpił z wnioskiem o przesunięcie punktu 11 g i zrealizowanie po 
punkcie 11 a, natomiast pozostała numeracja uległaby przesunięciu. 
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Punkt 11 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 
2010 rok-projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż w planie dochodów wprowadza się zmiany w dziale 801 - oświata i wychowanie 
- rozdział 80197 - gospodarstwa pomocnicze - polegające na zwiększeniu dochodów bieżących 
o kwotę 20 tys. zł, z przeznaczeniem na zakup pomocy naukowych oraz zakup usług remontowych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywna opinie komisji. 

Radni jednomyślnie pozytywnie głosowali za podjęciem uchwały NY. XLIX/336/10 w sprawie 
zmiany Uchwały budżetowej na 2010 rok /zał. Nr 8/. 

W następnym punkcie 11 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek 
budżetowych, które mogą gromadzić dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów 
i ich przeznaczenia oraz sposobu i tryby sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków 
nimi finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich zatwierdzenia - projekt uchwały przedstawił 
Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Pan Adolf Kasprzyk podjął dyskusję nt. zapisu zawartego w § 8 projektu uchwały dot. wejścia 
w życie uchwały z dniem 1 stycznia 2011 roku. Dodał, iż lepszym rozwiązaniem będzie zapis, iż 
uchwała wchodzi z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2011 roku. 

Następnie Pani Aneta Florek - Radca Prawny w Starostwie Powiatowym wyjaśniła, iż obocny zapis 
jest prawidłowy. 

Radni jednomyślnie pozytywnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIX/337/10 w sprawie 
określenia jednostek budżetowych, które mogą gromadzić dochody na wydzielonym 
rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i tryby sporządzania planu 
finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich 
zatwierdzenia /zał. Nr 9/. 

Przystępując do punktu 11 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu prowadzenia konsultacji z organizacjami pożytku publicznego projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji - projekt uchwały 
przedstawił Wicestarosta. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie pozytywnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIX/338/10 w sprawie 
szczegółowego sposobu prowadzenia konsultacji z organizacjami pożytku publicznego 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji /zał. Nr 10/. 

W kolejnym 11 e) punkcie porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 201 O roku /z autopoprawką 
Zarządu Powiatu/- projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Z-ca Przewodniczącej Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie pozytywnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIX/339/10 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 
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Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na 
realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 
w powiecie krośnieńskim w 2010 roku /zał. Nr 11/. 

Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu wystąpił z wnioskiem o zmianę 
porządku obrad polegająca na przesunięciu punktu 11 g) dot. podjęcia uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego usytuowanego w budynku Starostwa Powiatowego 
w Krośnie przy ul. Bieszczadzkiej 1 i zrealizowanie po punkcie 11 e ). 
Tak więc punkt 11 g) otrzymał nową numerację tj. 11 f), a dotychczasowy punkt 11 f) otrzymał 
numerację 11 g). 

Radni jednomyślnie przyjęli powyższą zmianę. 

Realizując punkt 11 t) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wynajęcie lokalu oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
lokalu użytkowego usytuowanego w budynku Starostwa Powiatowego w Krośnie przy 
ul. Bieszczadzkiej 1 - projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu. 

Poinformowała, iż Najemna zwrócił się do Starosty Krośnieńskiego pismem z dnia 8 września 2010 
roku o przedłużenie umowy najmu lokalu na kolejne 5 lat. 
W obowiązującej do 5 grudnia br. umowie najmu z dnia 6 grudnia 2000 r. został zawarty zapis dot. 
tego, iż Najemca ma prawo pierwszeństwa wynajęcia lokalu po zakończeniu najmu, na okres co 
najmniej 5 lat, a w przypadku nie spełnienia tego obowiązku Wynajmujący zwróci Najemcy jego 
wydatki poniesione na ulepszenie przedmiotu najmu wg ich wartości z chwili zwrotu, na podstawie 
wyceny rzeczoznawcy majątkowego. 
Zgodnie z art. 3 7 ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami oraz 
§ 19 ust. 2 uchwały nr XXVIII/227 /05 Rady Powiatu Krośnieńskiego z dnia 15 czerwca 2005 roku 
w sprawie nabycia, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania 

i wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata, Rada Powiatu może wyrazić zgodę na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy najmu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
pozytywną opinię komisji. 

Gospodarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie pozytywnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIX/340/10 w sprawie 
wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego usytuowanego w budynku Starostwa 
Powiatowego w Krośnie przy ul. Bieszczadzkiej 1 /zał. Nr 12/. 

Następny punkt 11 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu aktualizacji 
dokumentu i uchwalenia: Programu Ochrony Środowiska wraz z Planem Gospodarki Odpadami dla 
Powiatu Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawiła Pani Zofia Galik - Naczelnik Wydziału 
Środowiska i Rolnictwa. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
pozytywną opinię komisji. 

Gospodarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie pozytywnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIX/341110 w sprawie 
przyjęcia projektu aktualizacji dokumentu i uchwalenia: Programu Ochrony Środowiska 
wraz z Planem Gospodarki Odpadami dla Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 13/. 

Punkt 12) porządku obrad- odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu w kwestii pytania Radnego Stanisława Kenara poinformował, 
iż udzieli odpowiedzi na piśmie. 
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Przystępując do kolejnego punktu 13) porządku obrad - wolne wnioski i zapytania. 
W punkcie tym głos zabrał Pan Tadeusz Szymański informując o skargach: 
- Pani Karoliny Szymańskiej - po odbytym posiedzeniu w dniu 11 października, analizie 

dokumentów w sprawie oraz wysłuchaniu wyjaśnień Kierownika PZD, komisja podjęła decyzję 
o zorganizowaniu wspólnego posiedzenia z udziałem: przedstawiciela Zarządu Spółek Wodnych 
w Krośnie, przedstawiciela Gminy Wojaszówka oraz samej zainteresowanej. 
Kolejne posiedzenie w przedmiotowej sprawie odbyło się dniu 25 października 2010 roku 
z udziałem w/w osób zaproszonych. Po wysłuchaniu skarżącej komisja podjęła decyzję 
o przeprowadzeniu wizji lokalnej w terenie w dniu 27 października 2010 roku, w trakcie której 
ustalono, iż rów melioracyjny wykonany jest prawidłowo, jak również spadki, 
Pana Antoniego Adamika - po odbytym posiedzeniu w dniu 11 października 2010 roku, analizie 
dokumentów oraz wysłuchaniu Kierownika PZD, komisja podjęła decyzję o odbyciu wizji 
lokalnej w dniu 29 października 201 O roku. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił pismo Krzysztofa Haładus w sprawie 
apelu o rozważenie możliwości przyjęcia uchwały, wspierającej finansowo niespokrewnione 
i zawodowe rodziny zastępcze na terenie Powiatu /zał. Nr 14/ oraz Apel Rady Powiatu Leżajskiego 
w sprawie podjęcia działań zmierzających do odstąpienia od projektu wejścia Lasów Państwowych 
do sektora finansów publicznych /zał. Nr 15/. 

Pan Krzysztof Zawada podjął temat włączenia Lasów Państwowych do sektora finansów 
publicznych. Dodał, iż te działania odbiera się jako próbę prywatyzacji lasów. Stwierdził również, 
iż należy poprzeć Apel Powiatu Leżańskiego w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Rady Powiatu zaproponował, aby Apel Powiatu Leżajskiego przekazać do Komisji 
Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej, co spotkało się z aprobatą radnych. 
Następnie poinformował o piśmie Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Krośnie w sprawie 
Obwieszczenia Komisarza Wyborczego w Krośnie z dnia 21 października 20 I O roku w sprawie 
nieobsadzenia wygasłego mandatu w Radzie Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 16/. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za 4 - letnią współpracę w Radzie Powiatu 
Krośnieńskiego radnym, którzy nie będą uczestniczyli w ostatniej sesji w dniu 12 listopada 2010 
roku. 

Z kolei Starosta zwrócił uwagę, iż ostatnia sesja Rady Powiatu będzie miała również charakter 
roboczy, ze względu na potrzebę podjęcia uchwały. 
Zwrócił się również do Przewodniczących Komisji Budżetu i Finansów oraz Transportu, 
Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z prośba o przeanalizowanie planu 
naprawczego firmy PKS Krosno S.A„ który zostanie dostarczony w najbliższych dniach. 
Na zakończenie zaprosił wszystkich zgromadzonych na obchody Święta Niepodległości w dniu 
11 listopada 2010 roku w Miejscu Piastowym. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował wszystkim zgromadzonym za udział w sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego o godzinie 12.00 zamknął obrady Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

Pro to~ 
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